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内容概要

　　《剑桥少儿英语第一级（AB）》由教育部考试中心中英教育测量交流中心组编、北京新知堂教育
科技开发有限公司制作、西安交通大学出版社出版发行，未经书面许可，《剑桥少儿英语第一级（AB
）》的任何部分不得以任何方式复制或抄袭。
　　在编写教材过程中我们选用了一些图片，在此向有关单位、组织和个人一并表示感谢！
　　本套教材在对话顺序的排版上参照了国际惯例，即对话是按照先左后右、先上后下的顺序进行的
，请读者在阅读时注意。
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书籍目录

《剑桥少儿英语第一级(A)》目录：Unit 1 Hello, I'm Sam.Unit 2 it's a goat.Unit 3 I like apples.Unit 4 What's
in my hat?Unit 5 My body and the monster'sUnit 6 Let's play games.Unit 7 Fruit and vegetable partyUnit 8
Colours around usUnit 9 Where is my toy car?Unit 10 An easy maths lessonUnit 11  Our family treeUnit 12 Let's
make friends!Unit 13 Paper clothes showUnit 14 Let's help the old.Unit 15  A Happy New YearUnit 16 An English
Evening《剑桥少儿英语第一级(B)》目录：Unit1 School Openinu DayUnit 2 Doing English in the
classroomUnit 3 Lunch in the gardenUnit 4 We are having an English class.Unit 5 Let's playwith letters!Unit 6
More fun at Word FactoryUnit 7 I like this readingroom.Unit 8 Our colour fairUnit 9 Let's smell the flowers.Unit
10 Numbers in our livesUnit 11 A visit to the park of oppositesUnit 12 I like paper-folding lessons.Unit 13 Happy
Chiidrens Day!Unit 14 A birthday partyUnit 15 Fun in the playgroundUnit 16 I can! Yon can! Everybody can!
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章节摘录

插图：
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编辑推荐

《剑桥少儿英语第一级(AB)》由西安交通大学出版社出版。
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